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IEDERE  
SUGGESTIE 

VAN VOORIN-
GENOMENHEID 
WERD VAN DE 

HAND GEWEZEN

gestemd kan worden. Steinhoff 
plaatste aandeelhouders voor 
voldongen feiten door slechts één 
accountant voor te dragen en 
verklaarde die gang van zaken door 
te stellen dat alle mogelijke 
accountants, afgezien van Mazars, 
geconflicteerd waren, omdat ze 
recent werkzaamheden voor 
Steinhoff hadden uitgevoerd. Op 
die argumentatie en de gang van 
zaken bij Steinhoff valt het nodige 
aan te merken. Steinhoff verkeert 
echter in een dusdanig penibele 
situatie dat het al blij mag zijn een 
boekencontroleur te hebben 
gevonden. Stilstand en dus 
achteruitgang is wel het laatste wat 
het gevallen meubelconcern kan 
gebruiken. 

De verwachtingen van Altice 
voor wat betreft opkomst bij de 
extra vergadering met aandeelhou-
ders begin november in Amster-
dam waren hooggespannen, gezien 
het overvloedige banket dat de 
Franse firma had laten aanrukken. 
Uiteindelijk bleken slechts enkele 
aandeelhouders af te zijn gekomen 
op de bijeenkomst van een van 
Europa’s grootste telecombedrij-
ven. Het gaat financieel weer iets 
beter met Altice, na een periode 

waarin de onderneming gebukt 
ging onder een excessieve schul-
denlast. 

De cijfers waren echter niet hét 
onderwerp van de vergadering. Die 
eer was voorbehouden aan de 
wisseling van de accountant. Nadat 
de accountant Deloitte zich vorig 
jaar via de controleverklaring in het 
jaarverslag kritisch had uitgelaten 
over de governancestructuur  
binnen Altice en de feitelijk 
doorslaggevende macht van 
oprichter Patrick Drahi aan de 
kaak stelde, werd voor het nieuwe 
boekjaar subiet een nieuwe 
accountant voorgedragen aan de 
algemene vergadering. De nieuwe 
accountant moet KPMG worden, 
pikant genoeg de firma waar Jurgen 
van Breukelen, nu chairman bij 
Altice, via de achterdeur vertrok na 
een reeks van schandalen. 

Van Breukelen wees iedere 
suggestie van vooringenomenheid 
bij de keuze van de accountant van 
de hand. Ook het feit dat KPMG al 
jaren de boeken van Altice in 
Frankrijk controleert, had een 
gedegen keuze niet in de weg 
gestaan, zo verzekerde hij. 
Aandeelhouders moesten het doen 
met de mededeling dat het 

wisselen van accountant een 
“aanzienlijke” besparing zou 
opleveren voor Altice.  Hoe groot 
die besparing is, wilde het bestuur 
niet zeggen, ondanks aandringen 
van aandeelhouders. Voor verdere 
uitleg verwees chairman Van 
Breukelen naar het komende 
jaarverslag. En toen was het tijd 
voor het buffet.Aan de Altice- 
medewerkers die de zaal opvulden 
tijdens de vergadering was dit niet 
besteed.

GRANDVISION
BELONEN OP DE VALREEP

De merkwaardigste aanleiding voor 
een extra vergadering met aandeelhou-
ders dit najaar komt op het conto van 

GrandVision. 

De optiekketen staat op het 
punt om overgenomen te 

worden door het Franse Essilor-
Luxottica, maar weet op de valreep 
een miljoenenbonus te vergeven 
aan twee bestuurders. Het gaat om 
retentiebonussen die de bestuur-
ders krijgen omdat ze nog even aan 
boord blijven bij GrandVision. Ook 
de vijftig hoogste managers 
ontvangen een speciale vergoeding 
na afronding van de transactie. 

Tijdens de vergadering begin 
november bleek een fors deel van 
de minderheidsaandeelhouders 
tegen een dergelijke extra beloning. 
Maar grootaandeelhouder Hal 
Investments heeft het met een 
belang van 76 procent voor het zeg-
gen. Nieuwe regels uit Brussel, de 
zogenoemde aandeelhoudersricht-
lijn, vragen van grote beleggers een 
grote betrokkenheid bij de 
onderneming waarin ze beleggen. 
Dat zal Hal als muziek in de oren 
klinken. Maar dat die betrokken-
heid ook moet zien op deugdelijke 
corporate governance vergt meer 
oefening. Aanblijfbonussen zijn 
daarvan nu eenmaal geen toon-
beeld. 

AVA-SEIZOEN OVERZICHT
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